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Адрес Galaxy Euroglass 
OOO Gelexi Invests 
Skakovaya Str. 5 
Office 5 
125040 Moscow

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Glass Bottles and glass products decoration 
The company "Galaxy Invests" – is the most prominent enterprise in Russia and CIS on glass products decoration. 
Bottle and glass articles decor is carried out with the imported high temperature paints on the Italian lines by the method of silk screen printing. Decor
is applied on the cylindrical and cone surfaces of glass produce with the subsequent kilning under the temperature 600˚-620˚C in the tunnel kiln. After
thermal (heat) treatment silicate paints got imprinted indelibly. Articles are highly resistant to chemical and physical influences. All the decorated bottles
and glass product have got quality certificate. Different technologies are applied while decorating bottles and glass products:

direct silk screen printing;
mechanical satination of various colors and shades.

Glass packing, decorated with silicate paints has got an extremely high degree of protection from fake and very elegant appearance.

Company Profile of Galaxy Euroglass

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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